
 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

 

Január 30-án: 

 Ma a vendégem volt a Lengyel Köztársaság Konzulátusától Krysztof Filipowicz 

tiszteletbeli konzul. Konzul Úr végig látogatja azon települések vezetőit, ahol lengyel 

testvér települési kapcsolattal rendelkeznek. Városunk Stryszawa városával ápol nagyon 

jó baráti kapcsolatot. Tartalmas, jó hangulatú megbeszélésünk tárgya az volt, hogyan 

lehetne bővíteni, elmélyíteni a kapcsolatokat. Erre rendelkezésre állnak akár pályázati 

lehetőségek is. 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

Február 1-jén: 

 Izsó Gyula ügyvezető úrral egyeztettük (EC Energie Kft.) a közvilágítási szerződés 

módosítással kapcsolatos kérelmét. 

 A Háziorvosi Rendelő felújításával kapcsolatos garanciális bejáráson vettem részt. 

Február 2-án: 

 Fogadóórát tartottam. 

 Az EC Energy Kft. kérelmének ügyében és az Ipari Park Kft. ügyében tartottunk 

egyeztető megbeszélést, melyek témái voltak a 2023. február 9-i rendkívüli Képviselő-

testületi ülésnek. 

Február 6-án: 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

Február 7-én: 

 A Városgondnoksággal és a Műszaki és Pályázatkezelő Osztállyal egyeztettünk az 

Alkotmány u. 2.sz alatti ingatlan parkolásra alkalmas területté alakításának részleteit. 

 A MÁK-nál egyeztettük a lezárás vége felé járó, a fenntartási időszak előtt álló 

projektjeinket (Kunszentmárton Zöld Város fejlesztése, A helyi identitás és kohézió 

erősítése a Kunszentmártoni járásban, Kunszentmárton komplex turisztikai célú 

fejlesztése, Kunszentmártoni Egészségügyi Alapellátó Központ felújítása). 

Február 8-án: 

 A tervezőkkel egyeztettük az energetikai pályázatunk részleteit. A tervek hamarosan 

elkészülnek, melyek jóváhagyása után indulhat a közbeszerzési eljárás a nyertes 

kivitelező kiválasztására. 

Február 9-én: 

 Dr. Kis-Rigó László püspök Úr, valamint Tóth József kancellár (Gál Ferenc Egyetem) 

volt a vendégünk. A Városi Egészségügyi Központ esetleges átvételéről 

(fenntartóváltás) egyeztettünk. Látogatást tettünk az intézményben is. 

 A rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén vettem részt, melyet rendkívüli 

Képviselő-testületi ülés követett. 



Február 10-én: 

 Részt vettem a Középiskola Szalagavató Ünnepségén, köszöntöttem a végzős 

diákokat és a jelenlévőket. 

Február 13-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

Február 14-én: 

 Részt vettem a 45. sz. főút 11,5 t burkolatmegerősítés párhuzamos kerékpárúttal 

Kunszentmárton (M44 csomópont.) - Hódmezővásárhely (47. sz. főút) közötti 

szakasz, illetve új Kunszentmárton elkerülő út előkészítése vonatkozásában 

megtartott online tervismertetőn. A dokumentációt hivatalunk megkapta.  

Február 16-án: 

 Piaci fogadóórát tartottam. 

 Bencze Sándorral (Szarvas Kontakt Kft.) egyeztettünk arról, hogy ha nyer a konyha 

pályázatunk, akkor milyen formában tudják a beruházás alatt biztosítani a 

közétkeztetést a Széchenyi lakótelepi iskolaépületben. 

 Néhai Réz László leánya, Réz Katalin volt a vendégem. Egyeztettük a 2023. 

november 25-i temetés szertartásának, önkormányzati szerepvállalásának részleteit. 

 Műszaki bejárást tartottunk a „Kunszentmárton az élhető település” elnevezésű 

projektünk fejlesztési helyszínein. 

 

 

Kunszentmárton, 2023. 02. 16. 

     Wenner-Várkonyi Attila 

       polgármester 


